
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.7/2011 ze dne 22.8.2011 

 
Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18:30 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Heda Pellarová, Ing. 
Karel Dohnal,  Miloslava Marečková, MUDr. Jindřich Samek. 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 6 
Omluven: MUDr. Ladislava Harrerová 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Heda Pellarová, František Salavec  
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Návrh usnesení č.1/7/2011 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.6/2011 ze dne 27.6.2011 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. 
Dále navrhl ověřovatele zápisu  – Ing. Heda Pellarová, František Salavec 
Návrh usnesení č. 2/7/2011  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Ing. Heda Pellarová, František Salavec 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Projektová dokumentace stavby „Cyklostezka podél silnice Hradec Králové – Vysoká nad 
Labem“. 

Starosta předložil a okomentoval. Projektovou dokumentaci zadalo město HK, cyklostezka se projektuje 
zároveň s rozšířením silnice mezi Hradcem Králové a Vysokou nad Labem. 
Starosta předal slovo ing. Dejmkovi, projektantovi akce, který podrobně popsal situaci. Je logické 
projektovat i stavět silnici a cyklostezku zároveň. Silnici bude hradit Královéhradecký kraj a město 
Hradec Králové, cyklostezku po katastru obce si musí zaplatit obec. Dále předložil kalkulaci za projekční 
práce v celkové částce 63.048,- Kč vč. DPH. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 3/7/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 



Schvaluje cenovou nabídku za zpracování projektové dokumentace na stavbu „Cyklostezka podél silnice 
v k.ú Vysoká nad Labem“ dle kalkulace v příloze tohoto zápisu a pověřuje starostu podpisem smlouvy 
dle této cenové nabídky uvedené v příloze tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Záměr obce č.2/2011 o prodeji pozemku p.č. 1452  v k ú Vysoká nad Labem  
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o pozemek pod zbořenou zastávkou na točně o výměře 10 m2. 
Pozemek je součástí zahrady Červinkových, původně jim patřil, je logické jim ho vrátit.  
Návrh usnesení č. 4/7/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje úmysl prodat pozemek p.č. 1452  v k ú.Vysoká nad Labem. 
Pověřuje starostu vyhlášením záměru v souladu se zákonem 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

4. Výzva k převodu veřejného osvětlení v lokalitách Jižní a Západní svah. 
Starosta předložil a okomentoval. Připomněl, že zastupitelstvo toto již projednávalo na zasedání dne 
13.12.2010. Tehdy bylo jasně řečeno, že obec je připravená převzít veškeré sítě, po kolaudaci a najednou, 
tedy nejen veřejné osvětlení, ale i kanalizaci a komunikaci, po kolaudaci 90% RD v lokalitě.  
Diskuze.  
Paní Marečková připomněla, že komunikace na Jižním svahu nejsou doposud zkolaudovány. Při 
následných event. stavebních úpravách komunikace by mohlo dojít k přerušení vedení či poškození VO. 
Náklady na opravy by musela hradit obec ze svého rozpočtu. 
Návrh usnesení č. 5/7/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Bere na vědomí Výzvu k převodu veřejného osvětlení v obci Vysoká nad Labem společnosti Alba invest 
s.r.o ze dne 4.8.2011 
Odkazuje na své usnesení č. 9/13/2010, které se totožnou výzvou zabývalo 
Trvá  na plném znění usnesení č. 9/13/2010, které zní: 
Usnesení č. 9/13/2010 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Souhlasí s úmyslem převzít sítě v budovaných lokalitách do vlastnictví obce. Sítě budou převzaty 
najednou, tedy nejen veřejné osvětlení, ale i kanalizace a komunikace. K převzetí požaduje předložení 
kolaudačního rozhodnutí, revizí a jiných dokladů, které potvrdí bezchybný stav sítí. Převzetí proběhne po 
místním šetření, které potvrdí tento bezchybný stav, bez závad a nedodělků. Další podmínkou převzetí je 
to, že v lokalitě, ve které budou sítě převzaty do vlastnictví obce, bude dostavěno a zkolaudováno alespoň 
90% RD. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (MUDr. Samek) 
Usnesení bylo přijato. 
 

5. Různé 
5.1 Komunikace Jižní svah. 
Starosta předložil a okomentoval. Alba invest s.r.o jako vlastník a investor komunikací předložila 
opravenou projektovou dokumentaci a požaduje vyjádření obce, Starosta informoval zastupitele, že 



k tomuto tématu svolal schůzku s odborem dopravy HK a Policií ČR, a to v úterý 23.8.2011 od 9 
hodin na obecním úřadě. Pozval všechny zastupitele na tuto schůzku. 
Diskuze. 
 
5.2 Dopis od pana Bareše adresovaný zastupitelstvu – nesouhlas s částí návrhu zemního plánu. 
Starosta předložil a okomentoval. Pod dopisem je podepsáno 15 vlastníků sousedních pozemků, kteří 
nesouhlasí se současným zařazením pozemku 1303/1 do plochy veřejného prostranství. 
Diskuze. 
Dopis bude předán pořizovateli územního plánu, který rozhodne o projednání podle zákona. 
 
5.3 Dopis od vedení Dopravního podniku města HK – informace. 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o pokračování komunikace ohledně dopravního spojení 
Vysoká – Hradec Králové. Z dopisu vyplývá, že DPMHK je ochoten jednat o změně jízdních řádů tak, 
aby obec hradila pouze prodloužení linek. Pro obec by to znamenalo od jara 2012 velkou finanční úsporu 
anebo možnost navýšení počtu spojů linky 18 a zrušení linek 20. O konkrétním řešení bude obec jednat 
koncem kalendářního roku, při tvorbě nových jízdních řádů. 
Diskuze. 
 
5.4. Žádost FK Vysoká. 
Starosta předložil a okomentoval. Fotbalový klub žádá o zvážení možnosti přistavět další šatny a zázemí. 
Předpokládané náklady cca 2 mil. 200 tis. Kč. Dále žádá o zvážení možnosti vybudovat krytou tribunu na 
západní straně hřiště.  
Diskuze. 
V rozpočtu obce na rok 2011 s takovouto investicí není počítáno.  
Obec má úmysl postavit víceúčelovou sportovní halu, která bude samozřejmě vybavena šatnami. Tyto 
šatny by zároveň sloužily pro fotbalový klub.  
Starosta prověří možnost výstavby malé zastřešené tribuny. 
 
5.5. Žádost paní Bartošové o půjčku 220 tis. korun. 
Starosta předložil a okomentoval. Paní Bartošová si musela v dražbě koupit zpátky část svého domu, na 
kterou byla vydána exekuce, protože zeť s dcerou to zadlužili a nespláceli.  
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 6/7/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Zamítá žádost paní Bartošové o půjčku 220 tis. korun  
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5.6 Průběh zpracování územního plánu – informace 
Starosta informoval zastupitelstvo o aktuální situaci. Pořizovatel územního plánu Vysoká nad Labem, 
odbor hlavního architekta magistrátu města Hradce Králové, rozhodl o tom, že veřejné projednání 
územního plánu se bude opakovat. Dne 10.8.2011 bylo zahájeno veřejnou vyhláškou řízení o návrhu 
územního plánu a dne 26. září 2011 je vyhlášeno VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ NÁVRHU ÚZEMNÍHO 
PLÁNU VYSOKÁ NAD LABEM. 
Kompletní územní plán je k nahlédnutí na obecním úřadě, elektronicky na stránkách magistrátu města 
Hradce Králové i na www.vysoka-nad-labem. 
 
5.7. Svatba ve Vysoké 
Dne 27.8.2011  budou v obci dvě svatby, resp. jedna dvojsvatba. Je třeba to oficiálně schválit. 
Návrh usnesení č. 7/7/2011 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 



 


